
PROTOKOI, NR III / 10
z sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie

odbytej w dniu 23 grudnia20l0 roku w Centrum Kultury w JEdrzejowie.

Ad. 1.
O godzinie 9"5 Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewrcz otwarl obrady III

sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie. Przewodniczqcy powital zaproszonych goSci, radnych,
burmistrza, naczelnik6w Urzgdu Miejskiego, kierownik6w jednostek organizacyjnych gminy,,
soltyso w or az wszy stk ich przybylych na obrady.

Przewodniczqcy Rady stwierdzil, 2e na sali obrad obecnych jest 17 radnych;
Przewodniczqcy Rady stwierdzil quorum prawomocne do podejmowania uchwal.

Przewodniczqcy zglosil kandydaturg radnego Marka Zygana na sekretarza obrad.
Radny Zygan wyrazil zgodE.

Rada Miejska w JEdrzejowie przyjEla kandydaturE radnego Marka Zygana
na sekretarza obrad.

Ad. 2.
Nie zgloszono uwag do proponowanego porz4dku obrad.

Porz4dek obrad:
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum, powolanie sekretarza obrad.
2. PrzyjEci e porzqdku obrad.
3. Przyjgcie protokolu z poprzedniej sesji.
4. Zapytania i interpelacje radnych.
5. Sprawozdanie z pracy Burmistrza miEdzy sesjami.
6. Informacja o realizacji uchwal rady zpoprzednich sesji.
7. Informacja o realizacji interpelacji i zapytahzpoprzednich sesji.
8. Uchwala w sprawie zmiany uchwaly z dnia 28 paldziernika 2010 roku sprawie

okreSlenia wysokoSci stawek podatku od nieruchomoSci na 201 1 rok.
9. Uchwala w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczqcej wzor6w formularzy

informacj i i deklaracj i podatkolvych.
I 0. Uchwala w sprawie zmian w budzecie miasta i gminy na 2010 rok.
I l. Uchwala w sprawie wyboru czlonka Komisji OSwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki

Spolecznej Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
12. Odpowiedzi na interpelacje.
13. Sprawy r6zne.
14. ZamkniEcie obrad.

Ad .3 .
Nie zgloszono uwag do protokolu nr II I l0 z dnia 13 grudnia20l0 roku.

Protok6l zostal przyj €fy.

A d . 4 .
Zapytah i interpelacji me zgtoszono.

4 d . 5 .
Nie zgloszono uwag do sprawozdaniazpracy Burmistrza miEdzy sesjami.

A d . 6 .
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal rady z poprzednich sesji.



Ad. 7.
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji interpelacji i zapytah z poprzednich

sesji.

Ad. 8.
WiceprzewodniczEcy Rady Waclaw Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqca Rady Maria Barariska odczytala projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziglo udzial 17 radnych.
Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalE ff III/13110 w sprawie zmiany

uchwaly z dnia 28 paldziernika 2010 roku sprawie okreSlenia wysokoSci stawek podatku od
nieruchomoSci na 201 1 rok, nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:
Z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr III/13110 w zal.qczeniu do protokolu/.

A d . 9 .
Wiceprzewodnic zqcy Rady Waclaw KEdra odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaly.
uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqca Rady Maria Barariska odczylala projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszoflo.
W glosowaniu wziElo udzial l7 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalg nr III/1 4ll0 w sprawie wprowadzenia

zmian w uchwale dotyczqcej wzor6w formularzy informacji i deklaracji podatkowych,
nastgpuj 4c4 iloSci4 glosow:
Z a - 1 7
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr III/14110 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad. 10.
Burmistrz Marcin Piszczek poinformowal, 2e radni przed sesjE otrzymali tekst

projektu uchwaly z naniesionymi juz nastEpujqcymi autopoprawkami:

wynikaj4ce z prac prowadzonych przez Zaklad Uslug Komunalnych w zakresie
budowy i remontu chodnikow na terenie miasta Jgdrzejowa orazw zwrqzku z pracami
trwaj4cymi przy realizacji Gminnego Programu Gospodarowania Zasobem
Mieszkaniowym. Te pieniqdze zostan4 przekazane do ZIJK dotacj4przedmiotow4.

z modernizacjo Domu Kultury. Srodki te zostanq przekazane dotacjE dla Domu
Kultury.

wynikaj 4c y ch z wywozu nieczystoSci.



do jednej z sal, gdzie prowadzone s4 zajEciataneczne.

Autopoprawki wynikaj qce z funkcjonowania oSwiaty na terenie Gminy Jpdrzejriw:

Mipdzy rozdzialami w paragrafach:

Migdzy rozdzialami i paragrafami:

Migdzy dzialami, rozdzialami i paragrafami:

Uwag nie zgloszono.
Wiceprzewodniczqcy Rady Waclaw KEdra odczylal uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Uwag me zgloszono.
WiceprzewodniczEca Rady Maria Barariska odczytala projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial 18 radnych.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalg nr III/1 5ll0 w sprawie zmian

w budzecie miasta i gminy na2010 rok, nastQpujec4 iloSci4 glos6w:
Za  -  18
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 0
/Uchwala nr III/1 5lI0 w zalqczeniu do protokolu/.

Ad.  11.
Wiceprzewodniczqcy Rady Waclaw Kgdra odczytal uzasadnienie do projektu

uchwaly.
Uwag nie zgloszono.



4

Wiceprzewodniczqca Rady Maria Barariska odczytala projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
W glosowaniu wziElo udzial 17 radnych.
Rada Mieiska w JEdrzejowie powziEla uchwalq ff III/16110 w sprawie wyboru

czlonka Kom is j i OSwiaty, Kultury, Zdrowia i Opieki Spole cznej Rady Miej skiej

w Jgdrzejowie, nastEpuj4c4 iloSci4 glos6w:
- 1 7

Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0
/Uchwala nr III/1 6110 w zalqczeniu do protokolu/.

Przewodniczqcy Rady Pawel Blaszkiewicz o godzinie 93s oglosil przerwQ trwajqc4

do godziny 1 0rs.

Ad. 12.
W zwiqzku z tym, 2e nie zgloszono interpelacji punkt ,,Odpowiedzi na interpelacje"

jest bezprzedmiotowy.

Ad. 13.
Radny Kazimierz Michalski poinformowal, iZ w zwiqzku z tym, 2e Starosta

i Wicestarosta nie mogli skorzystad z zaproszenia i by6 na dzisiejszej sesji poprosili

o przekazanie Zyczeh zdrowych, spokojnych i wesolych 5wi4t.
Radny Powiatu JEdrzejowskiego Pan Henryk Michalkiewicz przekazal Burmistrzowi

opracowanie ,,Jak dobrze rzqdzic". Jest to opracowanie doSwiadczonego samorz4dowca

Mariana Walnego. Pan Michalkrewicz w imieniu Rady Powiatu zloLylZyczenia Swi4teczne.

Burmistrz Miasta Jgdrzejowa podzigkowal za opracowanie komentuj4c: ,,Miecz6w
ci u nas dostatek, ale i ten przyjmq naznak wygranej".

Burmistrz Marctn Piszczek poprosil , aby radni zarezerwowali sobie czas po poludniu

30 grudnia w zwi4zku z koniecznoSci4 podjEcia uchwaly w sprawie wydatkow

niewygasaj4cych.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pan PawelB\aszkiewicz przypomnial o koniecznoSci

zlolen\a oSwiadc zen majqtkowYch.

PrzewodnrczEcy Rady Miejskiej Pan Pawel Blaszkiewicz zloLylZyczenia Swi4teczno -

noworoczne.

Ad. 14.
Przewodniczqcy Rady Miejskiej Pawel Blaszkiewicz o godzinie 1020 zamlas obrady

III sesji Rady Miejskiej w JEdrzejowie.
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